
 

MOTION 

Till Region Kronobergs fullmäktige    

Om att arbeta för att sjukhuset/sjukhusen i Kronoberg ska få status som 

universitetssjukhus 

 

Ett universitetssjukhus definieras som ett sjukhus där medicinsk forskning och 

utbildning av olika yrkeskategorier inom vård – som läkare – finns. I dagsläget finns sju 

universitetssjukhus i Sverige.  

Statusen som universitetssjukhus innebär mer medel till forskning, fler arbetsplatser 

inom forskningsbaserad sektor, fler kvalificerade arbeten, som kan få studenter att 

stanna i regionen och bidra till forskning och utbildning för patienters, anhörigas och 

medborgarnas bästa.  

Vi tänker oss att till exempel psykiatri och geriatrik är områden som skulle kunna vara 

nischer som passar i Kronoberg. En arbetsgrupp med berörda parter inom vård, 

forskning och utbildning bör tillsättas för att analysera vilka områden som bäst skulle 

bidra till vård- och forskningsutvecklingen i Sverige.  

Sedan 2010 har Vänsterpartiet i Kronoberg i olika forum vid flera tillfällen lagt förslag om 

att arbeta för universitetssjukhus. Inget annat parti har stött idén. Kan tiden vara mogen 

nu? Det kan ta lång tid att komma till målet, men att inte försöka tycker vi är politiskt 

tjänstefel med tanke på vad det skulle innebära för en positiv regional utveckling att ha 

ett universitetssjukhus. 

Således yrkar vi 

Att regionfullmäktige beslutar att uppdra åt regionstyrelsen att låta utreda möjligheterna 

att utveckla universitetssjukhus i Kronoberg 

 

För Vänsterpartiets regiongrupp 
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Eva-Britt Svensson, ledamot i regionstyrelsen 


